

Headline	Tun M gesa GLC, syarikat milik Melayu sertai industri tinggi		
MediaTitle	Utusan Malaysia		
Date	09 Jan 2014	Color	Full Color
Section	Ekonomi	Circulation	173,387
Page No	17	Readership	699,000
Language	Malay	ArticleSize	238 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 4,704
Frequency	Daily	PR Value	RM 14,112



# Tun M gesa GLC, syarikat milik Melayu sertai industri tinggi

Oleh **AZMAN IBRAHIM**

ekonomi@utusan.com.my

PETALING JAYA 8 Jan. - Bekas Perdana Menteri, Tun Dr. Mahathir Mohamad menggesa lebih banyak syarikat milik Melayu dan syarikat milik kerajaan (GLC) menceburi industri berteknologi tinggi dalam usaha menuju negara maju.

Menurut beliau, penglibatan industri berteknologi tinggi melambangkan kemampuan dan kecanggihan sesebuah negara.

Jelasnya, Malaysia juga tidak akan mencapai status negara maju dengan hanya mencapai pendapatan per kapita yang tinggi, sebaliknya dibuktikan menerusi kecanggihan dalam teknologi.

"Saya ingin memberi contoh Korea Selatan yang mempunyai kecanggihan dalam teknologi yang melayakkan negara itu sebagai sebuah negara maju berbanding negara-negara lain yang kaya termasuk Arab Saudi.

"Arab Saudi merupakan sebuah negara pengeluar minyak tetapi diuruskan oleh orang asing atau sya-

rikat yang mempunyai kepakaran teknologi dari luar.

"Korea Selatan kini mampu menandingi Amerika Syarikat dan Jepun dengan hanya mempunyai kecanggihan teknologi," katanya.

Beliau berkata demikian kepada pemberita selepas merasmikan Seminar Pengarah-pengarah Korporat Lembaga Tabung Haji kali keenam di Hotel TH di sini hari ini.

Tambah Mahathir, GLC dan syarikat milik Melayu tidak hanya perlu memberi tumpuan terhadap pemilikan aset hartanah atau projek hartanah di dalam dan luar negara.

"Kalau mahu membina bangunan pencakar langit, banyak pihak boleh buat, tetapi apa yang menentukan maju atau tidak sesebuah negara adalah teknologi tinggi yang dikuasainya," ujarnya.

Dr. Mahathir percaya bahawa Malaysia mempunyai banyak bakat dan kemahiran dalam industri berteknologi tinggi.



**Kalau mahu bina bangunan pencakar langit, banyak pihak boleh buat, tetapi apa yang menentukan maju atau tidak sesebuah negara adalah teknologi tinggi yang dikuasainya.**

TUN DR. MAHATHIR MOHAMAD  
Bekas Perdana Menteri